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Dels treballs publicats en son respon
sables els seus autors. 

No es retornen els originals. 

M U N I C I P A L S 

Sèssiyf del dia 24 de J id io l . 

Després de llegir l'acta de la ses
sió anterior, sè dona compte d'al
gunes circulars, relació de jornals, 
gastos menors de Consums, relació 
de factures d'industrials, instàncies 
demanant permís per a instal·la
cions d'electricitat, obres i refor
mes, etc, etc. 

Ferrocarril secundari. 

E l Sr. Grau demana la paraula 
referent al projecte de ferrocarrils 
secundaris, quin ofici de la Manco
munitat se llegí anteriorment, pro
jecte d'utilíssima importància per a 
Vilanova i que mereix tota nostra 
atenció. L a llàstima que no dispo
sem de l'espai suficient—per ara— 
per a parlar-ne amb la deguda aten
ció. Creu, dit senyor regidor, que 
és l'Ajuntament d'aquesta vila el 
que lla de pendre l'iniciativa i po
sar-se d'acord amb els demés Ajun
taments de la comarca, convocant^ 
los abans a una reunió, i que la 

. celebració "d'aquesta no es faci es
perar, no siga cas de que siguin 
altres els que ens prenguin l'avan
çada. , 

E l Sr. Soler i Bertot (D. Pere) 
creu que seria convenient nombrar 
una comissió especial que s'enca
rregués d'estudiar tots els tràmits 
que siga convenient portar a terme 
per a aquest .important assumpte. 

E l Sr. Grau manifesta que té no
tícia de que hi ha altres Ajunta
ments de la comarca que s'han re
unit per a tractar del ferrocarril 
que a nosaltres «ens afecta;v si és 
convenient, que es celebri una ses
sió extraordinària per a parlar ex

clusivament de tant important i be
neficiós projecte. 

E l Sr. Huguet demana que es 
nombri per a aquesta comissió al 
Sr. Grau. 

El Sr. Alimbau fa manifestacions 
també, de completa conformitat 
amb lo exposat pels senyors re
gidors que han parlat de! refent 
assumpte i fa una breu història 
des de l'any 1905 en que el Govern 
va concedir 70 quilòmetres de via 
estreta per nostre ferrocarril se
cundari, i que es va donar un mí
ting al que es varen convocar a 
molts pobles de la comarca, i per 
això ara tenint antecedents que ens 
poden afavorir se pot treballar en 
l'assumpte amb més fonament de 
causa. 

L a comissió especial nombrada 
an aquest fi la composen els se
nyors Grau, Brunet i Montaner, 
els quals han de portar a terme els 
treballs i estudis necessaris per a 
que es puga realitzar el projecte del 
ferrocarril d'aquesta vila a Calaf. 

* • 
Després d'aquest important as

sumpte el Sr. Soler demana que es 
voli si es nombra al Sr. Serarols 
com a oficial de Secretaria, que
dant aixís nombrat. 

* * 
E l Sr. Montaner demana consti 

en acta un vot de felicitació per a 
la senyora D.a Teresa Ribas, mes
tra de l'Escola Nacional de la Ram
bla Ventosa, per l'èxit obtingut en 
els exàmens últimament celebrats. 

Al propi temps fa avinent que les 
dues fonts existents a la platja es
tan mancades d'aigua, contestant-li 
el Sr. Alcalde que la Comissió de 
Foment s'ocuparà de dit assumpte. 

E l Sr. Grau exposa la necessitat 
d'estudiar lo dels pressupostos. És 
un assumpte que mereix molta de
tenció i estudiar-ho amb temps. 

Ens trobarem, al confeccionar el 
pressupost vinent, en que amb mo
tiu de l'augment dels articles de 
primera necessitat, tindrem que 
augmentar els sous dels empleats, 
és a dir, equiparar tots els jornals 
i sous a les necessitats presents, i 
per lo tant cl pressupost de gastos 
també quedarà augmentat. 

Si això no s'estudia amb temps, 
ens trobarem a última hora en un 
conflicte, i ho dic ara perquè no es 
digui que no s'ha avisat amb temps 
oportú. 

* 
* * E l Sr. Soler Bertot (D. Pere) ma

nifesta que va tenir l'honor d'assis
tir a la V Setmana Municipal, de 
Barcelona, i va tenir el gust d'es
coltar conferències importantíssi-
mes, convenint tots els conferen
ciants en la necessitat de l'Auto-

•' nomia dels Municipis, i entre altres 
assumptes de cabdal interès recor
da l'exclusió del contingent provin
cial i el contingent carcelari, i per 
no fer-nos interminables, ja que 
hem de donar també lloc a parlar 
de la sessió següent, direm que el 
Sr. Soler va representar dignament 
a Vilanova en aquella magna As
semblea, havent' escoltat tots els 
senyors regidors, amb la deguda 
atenció, l'explicació detallada d'al
guns punts interessants per nostre 
Municipi, per lo que el Sr. Alcalde 
en nom del Consistori li remercia 
la representació en aquells actes. 

I no va haver-hi en aquesta ses
sió altres assumptes de més impor
tància. 

4> 
* • 

« 
* * 



E L V1LAN0VÍ 

Sessió del dia 3 1 de J id io l . 
Baix la presidència del Alcalde 

Sr. Ferrer i Puig, se llegeix l'acta 
de la sessió anterior i instàncies, 
una de les quals queda vuit dies 
sobre la taula per a estudiar-la de
tingudament a petició del Sr. Soler 
i Bertot (D. Pere) oposant-se a dit 
acord el Sr. Huguet. 

El Sr. Alcalde proposa que es 
nombri un agent executiu per a 
efectuar alguns cobros del Muni
cipi. 

. * * * 
Ferrocarril secundari. 

Sobre aquest assumpte el senyor 
Grau demana la paraula per a que 
abans de fer res en definitiva res-, 
pecte aquest assumpte, que es faci 
un tanteig entre els vilanovins per 
sapiguer la quantitat per la que se 
subscriuen i aixís obrar amb més 
coneixement de causa. 

A proposta, doncs, de la Comis
sió especial nombrada a l'efecte, 
s'acorda: 

l.er Fer una crida als majors 
contribuients i a quantes persones 
sentin entusiasme pel projecte de 
ferrocarril secundari d'aquesta vila 
a Calaf, a l'objecte de sapiguer a 
quina quantitat arribaria la subs
cripció. 

2.on Escriure a tots els Ajunta
ments afectats per l'esmentat pro
jecte a l'objecte de que facin un 
tanteig entre els seus veïns, i lo 
que en resulti que ho comuniquin 
per escrit dintre, un plaç de temps 
relativament curt. 

3.er Convocar a tots els Ajunta
ments per a. exposar-los-hi el plan 
i al saber-se la quantitat total que 
pogués recaudar-se, fer la conse
güent proposta a la Mancomunitat 
de Catalunya. 

El Sr. Alcalde manifesta haver 
vist amb molt gust els treballs de 
la Comissió especial i no cal dir 
que son acceptables per l'Ajunta
ment i seran ben rebuts pels vila
novins. 

El Sr. Alimbau, qui està ben en-
tcratdels treballs que s'havien fet 
en l'any 1904 i successius per a por
tar a terme dit projecte mentres 
ell formava part allavors de la Jun
ta del Foment del Treball, fa una 
detallada i interessant relació que 
és tinguda en consideració per tots 
els allí presents. 

El Sr. Grau diu que val la pena 
d'adquirir els datos convenients de 

que ha fet esment el Sr. Alimbau, 
i l i demana que informi detallada
ment respecte aquest assumpte. 

El Sr. Alimbau manifesta que per 
tractar-se d'un assumpte que inte
ressa tari particularment als vila
novins, no té cap inconvenient en 
aportar tots aquells coneixements 
que puguen ésser útils a la Comis
sió encarregada de fer els conse
güents treballs preliminars: 

El Sr. Puig i Font diu que ha
vent sigut el Sr. Alimbau en aque
lla data President del Foment del 
Treball, no hi ha altre més indicat 
per a informar referent al particu
lar. 

El Sr. Soler (D. Pere) demana 
que s'amplii la Comissió amb el 
Sr. Alimbau lo qual queda acordat 
sense discussió. 

Per la nostra part hem de dir que 
aquest assumpte del ferrocarril se
cundari és de més importància de 
lo que es creuen alguns, tota vega
da que el port i el ferrocarril son 
dues obres inseparables i que han 
d'aportar a nostra vila una prepon
derància gran en comerç i en in
dústria entre els.pobles de l'alt i 
baix Penedès, i és per aquest motiu 
que els vilanovins no han de fer-se 
sords a la crida que els hi faci 
l'Ajuntament i que es facin càr rec 
de l 'importància del projecte i co
operar en la mesura de les seves 
forces per a que dintre poc siga un 
fet lo de molts anys somniat. 

La Comissió encarregada de fer 
els treballs preliminars posarà, jun
tament amb l'apoi de tot el Consis
tori , tot l'empenyo imaginable per 
a sortir airosa del seu comès, qui
na feina ha de repercutir en bé de 
Vilanova en general. 

. * * * 
El Sr. Montaner demana que en 

la sessió propvinenta pugui tractar 
quelcom sobre la marxa i conducta 
dels empleats de la Casa de la Vila . 

» 
* * El Sr. Puig i Font posa en conei

xement del Consistori haver efec
tuat una visita a l'Escorxador Mu
nicipal, havent de manifestar que 
aquell lloc està en bastant mal es
tat, tant, que hi ha una parer en 
perill i convindria urgentment la 
seva reparació . Demana que es 
procedeixi a un repàs general re
parant lo que es troba en mal estat. 
Diu també que és conyenient ad
quirir una bàscula que entre el seu 
import i gastos de ports i instal-

lació vindria a costar unes 2.145 
pessetes. 

Demana que dit assumpte passi 
a la Comissió d'Hisenda o bé a les 
dues Comissions juntes, la d'Hisen
da i la de l'Escorxador: 

El Sr. Grau és del parer que en 
primer lloc deuria la Comissió d'Hi
senda fer un informe respecte a la 
bàscula i després un altre informe 
l'Arquitecte municipal respecte a 
les obres de l'Escorxador. 

El Sr. Soler Bertot (D/Pere) diu 
que no és obstacle el que hi puga 
fer una visita l'Arquitecte munici
pal i que digui quines obres allí po
dran fer-s'hi. 

S'acorda que els dos 'assumptes 
els portin a terme les dues comis
sions juntes. 

El Sr. Soler (D. Pau) demana que 
es faculti a la Comissió per a que 
examini la bàscula. Però no acaba 
aquí aquest assumpte, sinó que s'a
llarga inútilment per a aclarar si 
l'han de portar cada comissió de 
per sí o bé les dues comissions jun
tes. 

Son discussions d'assumptes de 
molt poca importància i que els se
nyors regidors les allarguen indefi
nidament gastant llum, fent embru
tar paper al Sr. Secretari i perdent 
temps, ben aprofitable per altres 
assumptes de cabdal interès per a 
Vilanova. 

A l Sr. Puig i Font tant l i fa que 
se'n cuidi una comissió sola com 
que ho facin col·lectivament les 
dues; sols era perquè la feina podia 
distribuir-se millor. 

El Sr. Grau, no obstant, torna a 
fer ús de la paraula i diu que en el 
sí de l'assumpte hi ha dos extrems, 
i ell entén que per a l'adquisició de 
la bàscula la Comissió de l'Escor
xador és la qüe ha d'informar, tan 
sols, i passar després l'informe a la 
Comissió d'Hisenda en el que hi 
constin les condicions d'adquisició 
de la bàscula. 

S'acorda lo que hem apuntat an
teriorment, i no havent-hi més as
sumptes importants de que tractar, 
s'aixeca la sessió. 

* * 
Sessió del d ia 7 d'Agost. 

Després de llegida l'acta de la 
sessió anterior, se dona compte de 
la distribució de fondos, recauda-
ció de Consums i arbitris, comptes 
d'industrials, instàncies; e tc , etc. 

* 
.* * 
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Empleats nocturns. 
Consums. 

Acabada l'ordre del dia, que no 
ofereix cap mica d'importància, 
comença l'interpeliació del senyor 
Montaner sobre la conducta d'al
guns empleats municipals nocturns 
que porta una discussió llarguíssi-
ma, en la que intervenen varis se
nyors regidors. 

E l Sr. Alcalde contestaa algunes 
de les afirmacions i preguntes del 
Sr. Montaner sobre el canvi d'al
guns empleats nocturns, però sobre 
el frau efectuat no fa molt, diu que 
no en sap res ni n'està eriterat, que 
si en la sessió anterior n'hagués 
parlat, tal volta l'hauria pogut en-
terar d'alguna cosa. 

E l Sr. Montaner insisteix en els 
canvis que s'acostumen a fer en 
els empleats de nit, afirmant que 
deuen ésser per conveniències d'uns 
i altres. Es queixa de que hi ha dos 
guardes que van junts i passen les 
hores de la nit en .un cafè np gaire 
lluny de la Casa de la Vila; de que 
un d'ells no fa gaire s'estava ador
mit a la Rambla en lloc de prestar 
servei. 

E l Sr. Alcalde accidental senyor 
Ferrer manifesta que és una de
núncia de la que no n'estava ente-
rat i ho posarà en coneixement de 

. l'Alcaldia per a que es corretgeixi 
•l'abús o l'incompliment en que hagi 
caigut l'empleat. 

E l Sr. Soler Bertot (D. Pere) diu 
que és precís qüe es faci un expe
dient exposant les causes de l'in
compliment de l'empleat. 

E l Sr. Alcalde pregunta si s'acor
da formar aquest expedient, havent 
contestat tots els regidors afirma
tivament. 

E l Sr. Montaner es queixa de que 
no es cobreixin les places que hi 
ha vacants i com que hi ha un em
pleat interí, per això demana i és 
necessari que es cobreixi aquesta, 
i al mateix temps sol·licita de la 
Presidència que li posi a disposició 
totes les nòmines que aquest senyor 
ha vingut cobrant des de que des-
empenya la interinitat. 

E l Sr. Alcalde manifesta que ja 
no prestava servei, i per lo tant, 

. queda fora del mateix. 
. E l Sr. Huguet diu que això és 
una contradicció i que no entén 
que un dia presti servei i l'endemà 
Ja en quedi fora. 

E l Sr. Montaner insisteix en que 
se li posin a disposició les nòmines 

de l'esmentat empleat. Parla d'un 
frau que s'ha efectuat no fa gaire 
i s'ha retornat la mercaderia. 

El Sr. Soler (D. Pau) a qui havia 
al·ludit abans el Sr. Huguet, com 
a President de la Comissió d'Hi
senda, manifesta que no forma part' 
de la Junta administrativa i per lo 
tant no pot donar explicacions res
pecte al particular. 

E l Sr. Xicola demana la paraula 
tota vegada que ha sigut al·ludit, 
per preguntar al Sr. Montoner a 
quina presa es refereix, puix fins 
ara no sap de que es tracta, con
testant-li el Sr. Montaner que és 
una presa de sabó moll. 

E l Sr. Xicola s'ha disgustat per 
algunes paraules dels seus com
panys que les interpreta en sentit 
de censura com a Síndic de l'Ajun
tament i per lo tant presenta la di
missió del seu càrrec, manifestant-
li el Sr. Alcalde que el Sr. Huguet 
no critica a ell com a Síndic, sinó 
a la gestió de la Junta administra
tiva. 

E l Sr. Huguet demana al senj'or 
President d'Hisenda que faci algu
nes manifestacions respecte al par
ticular, però el Sr. Soler (D. Pau) 
diu que no és la Comissió la que 
ha de respondre, sinó que quan hi 
ha una presa, l'assumpte passa a la 
Junta administrativa i aquesta falla 
en pro o en contra. 

Al Sr. Huguet no li acaben de 
satisfer les explicacions del senyor 
Soler. 

Sobre el mateix assumpte del 
contraban de que fa llarga estona 
se'n parla, posen a discutir-se aca
loradament el Sr. Albet i el senyor 
Xicola en termes que la Presidèn
cia es veu obligada a tocar la cam
paneta per a apaigabar els ànims 
dels dos regidors. 

E l Sr. Albet diu que es veu obli
gat a parlar sobre lo que ha. mani
festat el Sr. Montaner respecte a 
l'empleat que no compleix amb el 
seu càrrec, però veient que l'as
sumpte va allargant-se, el Sr. Al
calde diu que es formi expedient 
i prou. 

E l Sr. Soler Bertot (D. Pere) diu 
que l'Alcaldia o el delegat de l'Al
calde se'n encarregui i l'Ajunta-
meiit fallarà sobre lo que digui l'ex
pedient. 

E l Sr. Alba pregunta: ;perquè 
serveix l'individu de guarda de 
consums qne hi ha a l'Estació del 
ferrocarril? puix no fa molts dies 

que es varw»—eirtíar dos barrils 
d'oli vegetal que han pagat coma 
oli mineral. És una anomalia per 
l'empleat que no cuida de sapiguer 
lo que porten i és un frau a l'Ajüh-
tament. 

E l Sr. Alcalde promet que extre
marà la vigilància a l'Estació. 

E l Sr. Soler (D. Pau) va averi-
guar a Consums que com a oli mi
neral havia entrat, però no va po-
guer sapiguer d'una manera certa 
si era mineral o vegetal. 

E l Sr. Soler (D. Pere): .S'ha par
lat extensament de lo de Consums, 
però hi ha un cas que és fora de la 
llei. Es tracta senzillament d'un 
tocino que es va vendre a la plaça 
sense haver passat per l'Escorxa
dor i sense haver pagat drets de 
consums, .i per lo tant va entrar 
burlant la llei. • 

Com que el Sr. Alcalde sempre 
es troba fora, preguntnrà al senyor 
President d'Hisenda si va pagar o 
no arbitris. 

E l Sr. Soler (D. Pau) diu que ho 
va preguntar a l'Administrador de 
Cohsums, però encara no ha pogut 
sapiguer en clar si es va cobrar o 
no l'arbitri. 

E l Sr. Soler (D. Pere): Doncs es
perarem que vingui l'Alcalde. 

E l Sr. President pregunta al se
nyor Secretari si s'ha format expe
dient, contestant-li aquest que està 
començat però no està acabat en
cara. 

(Aquesta entrada va efectuar-se 
el dia de Sant Pere d'enguany.). 

E l Sr. Montaner: en un mes i 
mig no hi ha hagut temps de for
mar expedient? 

* 
* * E l Sr. Alba fa avinent que no hi 

ha farina i podria donar-se el cas 
de que el blat que ha d'arribar no 
arribés degut a les anomalies dels 
transports, i demana per lo tant al 
Sr. Alcalde que no permeti la sor
tida de res d'aquí, ni de pa a ésser 
possible. 

E l Sr. Albet diu que s'ha de tenir 
en compte que si venen els veïns 
de Cubellas i d'altres pobles a bus
car pa", son clients constants de 
Vilonova i per 10 tant no deu re,-
butjar-se'ls-sense com va ni com ve. 

El Sr. Alba compren perfecta
ment que tenen necessitat d'acudir 
aquí per a el seu abast, però que 
s'eviti lo que es pugui respecte 
al particular. 

* • 
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E l Sr. Puig i Font, diu que és 
just reconèixer l'acert que ha tin
gut l'Atracció de Forasters en la 
passada Festa Major, puix tots els 
nombres del programa han resul
tat un èxit i per aquest motiu creu 
que l'Ajuntament ha de fer constar 
el seu agraïment i donar un vot de 
gràcies a La Comissió organitzado
ra, lo qual queda acordat. . 

E l Sr. Xicola, com a regidor que 
formava part d'aquella Comissió, 
dona les gràcies al Sr. Puig per 
l'atenció de que ha sigut objecte 
en nom propi i en el dels de
més companys organitzadors de les 
festes. 

* 
* • E l Sr. Albet diu que va llegir en 

el D i a r i que la Fàbrica del gas va 
augmentar el preu del gàs. ;Afecta 
també aquest augment al consum 
que fa l'Ajuntament de dit combus
tible? 

E l Sr. Alcalde contesta que s'es
tan fent treballs relacionats a an 
aquest assumpte. 

E l Sr. Xicòla demana a la Presi
dència, com a President de la Co
missió de Foment, s'ocupi de l'arre
glo dels carrers, que estan actual
ment alguns en un estat llastimós. 

* 
* * I després de preguntar el senyor 

Albet, com a punt final, si l'Alcal
dia posaria en coneixement dels 
regidors els empleats que nombri, 
s'aixecà la sessió. 

* * 
L a ressenya de la sessió corres

ponent al dijous d'aquesta setmana 
anirà en el nombre pròxim. 

S U B S C R I P C I Ó 

per als gastos de la Festa Major de 1919 

Suma anterior 
Joaquim Solanes . 
Josep Carbonell . 
Josep A. Benach . 
Carles Galceràn . 
Artur Galceràn . 
Jaume Alba . 
Cristòfol Bernadó. 
Roc Bernadó . 
Pere Fontanals . 
Baldomer Roca . 
Casimir Font . 
Pau Borbonés. 

Suma i segueix 

Pessetes 

^ ' O O 
. 6'00 

2,00 
2'00 
2'00 
5'00 
2'00 
2'50 
2·50 
l'OO 
l'OO 
S'OO 
l'50 

354'50 

Suma anterior 
Tomàs Montaner 
Pau Pallejà . 

.Sebastià Comas 
Manuel Creus. 
H. R. B. . . 
Jpàii Artigas . 
N.- N. . . . 
Jaume Montaner 
Josep Guillén . 
Lluís Bullich . 
Francisco Sànchcz 
Pere Isern 
Jaume Diviu .. 
Encarnació Montesinos 
Carles Cabanyes 
Joan Jornet. . 
Anton Llopis . 
Josep M." Bové 
Llorenç Pascual 
Jaume Grifuls. 
Enric Colct . 
Agna Carsí . 
Xavier Bojort. 
Miquel Alsina. 
Carme Ferrer. 
Lluciana Morros 
Josep de la Presilla 
Josep Alemany . 
Rosend Bosch 
Miquel'Calaf . 
Jòan Galtés . 
Josep Rovira . 
Pascual Ferrer 
Joan Ballester. 
Joaquim Escofet 
Alexandre Raventós 
Joan Casanellas 
Josep Planas .. 
Germans Martí 
Sebastià Carbó 
Rosita Juncosa 
Franciscà Garrigg 
Ferran Giménez 
Pere Mestres . 
Concepció Marqués 
Josep Muela . 
Josep Roig e Isern 
Ramon Tomàs 
Antolí Miquel. 
J. Biscamps C. M. 
Joaquim Via . 
Josep Masdéu. 
Josep Cirera . 
Isidre Roset . 
Dante Borghero 
Xavier Carbonell 
Vda. Font . 
Esteve Vergés 
Josep A. del Cueto 
Llorenç Arraut 

Suma i segueix. 

Pessetes 

OOO'OO 
3'00 
l'OO 
S'OO 
5'00 

lO'OO 
2'00 
2'00 
l'OO 

• 2'00 
l'OO 
2'00 
2'00 
2'00 
l'OO 
S'OO 
l'OO 
l'OO 
2'00 
100 
5'00 
roo 
5'00 
6'00 . 
Ó'OO 
2'Qp 

lO'OO 
lO'OO 
3'(X) 
S'OO 
2'50 
5'00 
S'OO 
2'00 
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Pessetes 

SutHa anterior 
Família Carlos 
Salvador Ventosa 
Enric Llorens. 
Florenci Mariflo . 
Joan Llurba . 
Cèsar Bernat. 
Vda. de Famadas. 
Jaume Pujol. . 
Josep Molas . 
Ramon Ferrartdo . 
Ramon Masip. 
Francisco Ferrer. 
Icmiro Ferrer. 
Cecilia Milà . . 
Dolors Valentí 
Joan Pastor . 
Francisco Sirvent 
Joan Ferrer . 
N .Farràs . 
Senén López . 
Miquel Ferrer 
Heribert Gener . 
Castell's i Ràfols . . 

, Jaume Carbó Carbo'nell 
Fidel Mas. . . 
Eduard Soler . 
Anton Comas. 
Josep M." Miró . 
D. Eduard Màristany. 
Joan Orriols . 

M. P. H. . . . 
Manuel Borgufíó . 
Sebastià Gumà . 
«Acueducto Villanovés> 
Salvador Juliachs. 
Manuel Gobern . 
Josep, Badia . 
Pau Montaner 
Albert Albet . . 
Manuel Serra. 
Miquel Savalls 
Enric Raventós . 
Vda. Tomàs . 
Manuel Artigas . 
N. Masana 
Joan Clarà 
Francisco Queral. 
Francisco Ricart. 
Joaquim Pons. 
Anton Ribas . 
Joan Ventosa Roig 
Francisco Roca . 
Josep Pujol 
Anton Llauradó . 
Anton Torrents . 

Suma i seguirà 

Aquest nombre ha sigut revisat per la censura militar. 
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